
Fra: Kjell Magne Stråbø (kjelmag@gmail.com)
Sendt: 26.10.2017 17:55:11
Til: Hordaland Fylkeskommune - Postmottak
Kopi: 

Emne: saksnr. 2016895
Vedlegg: 
Hei!
Syner til e-post av 14.aug d.å. Me søkte då om å få overføra tildelte KUP-midlar til 2018 - 2019. Styret arbeider
framleis med å få på plass vår del av finansieringa. Me har veldig trong for ein dagleg leiar, men det er vanskeleg å
skaffa pengane som trengs for å få nytta midlane frå fylkeskommunen. Nå er me redde for at me skal mista denne
stønaden. Håpar på positivt svar frå HFK. Me har ute fleire søknader om støtte frå ymse stiftingar og private. Viss
noko er uklart kan det oppklarast på tlf. 48020046

Beste helsing
Kjell Magne Stråbø
- styreleiar SKLS -


